
	Event
	23th Congress of the Asia Pacific Society of Respirology 2018
	Date 日期
	

	
	
	From 發件人
	Daniel Chou

	
	
	Fax 傳真
	02 2581 5118

	
	
	Direct Line 專線
	02 7721 6699#1702

	Reservation Confirmation    訂房確認書

	Guest Name
	住客姓名
	

	Arrival Date
	入住日期
	
	
	Arrival Detail
	抵台班機/時間：
	請提供資料

	Depart Date
	退房日期
	
	
	Departure Detail
	離台班機/時間：
	請提供資料

	No. of Rooms
	房間數量
	
	
	Room Type
	Standard Single
	Deluxe Room
	Executive Room

	No. of Pax
	入住人數
	
	
	
	
	

	Remarks
	備註
	

	Notices
	We reserved the right to cancel any booking without credit card guarantee 24 hours prior to the arrival date.
One day room rate will be charged if cancellation without notice in advance for guaranteed booking.
Please note that all reservation will only be held until 18:00 on the arrival day unless prior arrangements have been made.

	訂房保證
	若需取消或更改訂房，請於住宿日期前一天通知本飯店。住客於住宿當日取消訂房，或未於所登記之住宿日期入住，
本飯店將以此授權書作為憑證，收取所訂房間數之一日房租為取消費用。
所有訂房將保留至住宿當日下午六點為止。

	*Every day will offer transportation by taxi from Hotel to Exhibition.(one way only) For free per room.

	We / I am willing to pay for the mentioned charges of the staying guest.
旅客所發生之消費金額，本人/公司願負責支付之項目如下：

	【    】All Charges 全部費用
	【    】Room Charges 房間費用
	【    】Food & Beverage 餐飲費用

	【    】Telephones 電話費用
	【    】Laundry 洗衣費用
	【    】Transportations 接送機其他交通費用

	【    】Others 其他費用：

	Transportation 機場接送服務
	Please mark and return fax to 02 2568 2924 if any transportation is needed. 

如需機場接送服務請勾選並回傳至 02 2568 2924，謝謝。

	【    】接機 / Pick up Service


	【    】Airport to Hotel 機場至飯店
	【    】Hotel to Airport 飯店至機場

	【    】送機 / Drop off Service
	【    】TOYOTA / NISSAN $1200 (One Way 單程)
	【    】TOYOTA / NISSAN $1200(One Way 單程)

	
	【    】BENZ           $1700 (One Way 單程)
	【    】BENZ           $1700 (One Way 單程)

	
	【    】T4              $1800 (One Way 單程)
	【    】T4              $1800 (One Way 單程)

	Transportation service cancellation is required 3 hours prior to flight landing or a "No Show" charge will be applied.
如需取消或更改接送服務，請於班機抵達前3小時通知，否則本飯店將收取單程費用之全額。

	We / I would like to use credit card to pay for the above mentioned charges. 本人/公司願以信用卡支付以上項目之消費金額。

	Cardholder
	持卡人姓名
	
	
	
	
	
	

	Card Type
	信用卡種類
	【    】VISA
	【    】MASTER
	【    】AE
	【    】JCB
	【    】OTHER

	Card No.
	信用卡卡號
	
	Expiry 有效期限
	

	(Please send copy of credit card back & front with signature)

(信用卡簽名請與信用卡一致，並附上信用卡正反面影印本)
	Signature

持卡人簽名

	Please read the above detail and return fax to 02 2568 2924, thank you.  為保障雙方權益、此授權書僅供單次使用。
請詳細填寫此訂房確認授權書並回傳至訂房組02 2568 2924。
Hotel check in time is 15:00 and check out time is 12:00. Thank you for choosing Gloria Prince Hotel Taipei, we look forward to welcome you.

本飯店之入住時間為下午三時，退房時間為中午十二時。台北華泰王子大飯店感謝您的訂房，並誠摯期待您的光臨。

	Signature

訂房確認簽名
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danielchou@ghg.com.tw
Room Sales Daniel Chou
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